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Zápis 
z jednání výboru spolku konaného dne 17.10.2024 
 
Místo jednání: kancelář ředitele školy, Polská 1543/6, Ostrava-Poruba  

Přítomni: viz prezenční listina  

Datum a čas jednání: 17.10.2024 od 16 hod. 

  

 
Program: 

1. Zahájení a schválení programu  

2. Seznámení se s novým ředitelem školy a členy výboru 

3. Volba nového předsedy/předsedkyně a místopředsedy/místopředsedkyně spolku 

4. Schválení rozpočtu na další období školního roku a přehled vybraných příspěvků 

5. Dotazy, připomínky, podněty členů a různé  

6. Závěr 

 
 

 

1) Zahájení a schválení programu  

 

Jednání výboru se konalo od 16 hod. dne 17.10.2024 v ředitelně školy. Výbor byl usnášení schopný. 

Předsedkyně spolku Mgr. Ivana Štibingerová na úvod jednání přivítala všechny přítomné členy a 

hosty – nového ředitele školy Mgr. Jakuba Mojžíše a zástupkyni školy Ing. Věru Štverkovou.  

Následně předsedkyně nechala hlasovat o schválení programu dnešního jednání.  

Hlasování:   

Pro:  8  Proti:  0 Zdržel se:  0 

 

 

2) Seznámení se s novým ředitelem školy a členy výboru 

 

Od 01.10.2024 se stal novým ředitelem školy Mgr. Jakub Mojžíš, který se na úvod krátce představil 

a sdělil své vize do budoucna a priority. Jednou z nich je také vybudování venkovní učebny, 

v prostoru vedle chodby, kde se již nyní nachází částečně zpevněná plocha se zastřešením. Již je 

vyhotovena architektonická studie, kterou pan ředitel představí spolku na příštím jednání. Další 

důležitou prioritou je oprava kanalizace a kompletní rekonstrukce elektro rozvodů.  

 

Dále ředitel školy sdělil výboru prosbu o možnost uvolnění finanční částky z rozpočtu SRPOA na 

nový projekt s názvem „Participativní rozpočet pro studenty Obchodní akademie“, kdy studenti 

sami navrhnou změny a projekty, které by chtěli realizovat na škole, nově dovybavit nebo oživit 

chodby aj. nápady studentů. Zároveň by došlo k zapojení jednotlivých oborů – např. obor marketing 

a výpočetní technika do reklamní a marketingové kampaně jednotlivých návrhů a obor výpočetní 

techniky na zpracování způsobu hlasování přes QR kódy, webové stránky k projektu apod. Také je 

možnost využít hlasování přes systém Bakalář. Jednalo by se o částku cca 20 tis. Kč. Konkrétní 
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částka bude stanovena a výborem projednána po ukončení výběru členských příspěvků a zjištění 

celkového stavu finančních prostředků spolku. Dále ředitel školy informoval přítomné o možnosti 

poskytnutí finančního daru přes SRPOA pro vybranou školu, která byla negativně zasažena 

nedávnými povodněmi. Jednalo by se o Střední školu průmyslovou, Krnov, příspěvkovou 

organizaci zřizovanou Moravskoslezským krajem, ul. Soukenická 2458/21C, Krnov, IČ 00846279. 

Způsob předání a forma bude projednána na příštím jednání výboru. 

 

Dále proběhlo krátké seznámení a představení jednotlivých členů výboru spolku.  

 

3) Volba nového předsedy/předsedkyně a místopředsedy/místopředsedkyně spolku 

 

Stávající předsedkyně spolku Mgr. Ivana Štibingerová požádala výbor o volbu nového 

předsedy/předsedkyně s tím, že její syn již odmaturoval a není žákem školy a ráda by přenechala 

předsednictví dalšímu zájemci. Z tohoto důvodu byl výbor vyzván k návrhům na nového 

předsedu/předsedkyni.  

 

Navržena byla jediná kandidátka Ing. Romana Filipová, která návrh přijímá a všem přítomným 

členům se krátce představila. Poté proběhla volba. Hlasováním výbor SRPOA volí za novou 

předsedkyni spolku Ing. Romanu Filipovou s účinností od 18.10.2024. Současně touto novou 

volbou skončí funkční období stávající předsedkyně Mgr. Ivany Štibingerové, které spolek 

poděkoval za dosavadní spolupráci. 

 

Výbor spolku SPROA volí za novou předsedkyni Sdružení rodičů a přátel při Obchodní 

akademii v Ostravě – Porubě, z.s. Ing. Romanu Filipovou, a to s účinností od 18.10.2024.  

Hlasování: Pro:  7  Proti:  0 Zdržel se:  1 

 

Dále výbor spolku přistoupil k volbě nového místopředsedy/místopředsedkyně spolku. Byl podán 

jediný návrh a to p. Kateřina Nová. Hlasováním výbor SRPOA volí za novou místopředsedkyni 

spolku p. Kateřinu Novou s účinností od 18.10.2024. Současně touto novou volbou skončí funkční 

období stávající místopředsedkyně p. Martiny Ožanové. 

 

Výbor spolku SPROA volí za novou místopředsedkyni Sdružení rodičů a přátel při Obchodní 

akademii v Ostravě – Porubě, z.s. p. Kateřinu Novou, a to s účinností od 18.10.2024.  

Hlasování: Pro:  7  Proti:  0 Zdržel se:  1 

 

Výbor spolku SPROA pověřil novou předsedkyni Ing. Romanu Filipovou k zajištění všech 

potřebných úkonů spojených se změnou ve výboru spolku a podáním návrhu na změnu 

statutárního orgánu ve spolkovém rejstříku, vedeném Krajským soudem v Ostravě.  

Hlasování: Pro:  8  Proti:  0 Zdržel se:  0 

 

4) Schválení rozpočtu na další období školního roku a přehled vybraných příspěvků 

 

Výboru spolku byl předložen Přehled hospodaření SRPOA za uplynulý školní rok 2023/2024, který 

obsahuje přehled příjmů a výdajů včetně položkového přehledu z pokladny. Konečný stav 

k 31.08.2024 činí 130 251,35 Kč.   

 

Výbor spolku SPROA schvaluje zprávu o hospodaření SPROA za uplynulý školní rok 

2023/2024 dle předloženého návrhu s tím, že konečný stav k 31.08.2024 je v celkové výši 

130 251,35 Kč.  

Hlasování: Pro:  8  Proti:  0 Zdržel se:  0 



 

Strana 3/3 

Výboru spolku byl předložen návrh Rozpočtu a čerpání příspěvků SRPOA na nový školní rok 

2024/2025 rozdělený na jednotlivé podrobné položky v celkové výši 88 800 Kč. 

 

Výbor spolku SPROA schvaluje rozpočet na nový školní rok 2024/2025 dle předloženého 

návrhu v celkové výši 88 800 Kč.  

Hlasování: Pro:  8  Proti:  0 Zdržel se:  0 

 

 

Dále byl výboru spolku předložen přehled vybraných členských příspěvků na nový školní rok 

2024/2025, kdy ke dni 17.10.2024 bylo vybráno 82,4% finančních prostředků. Z toho v hotovosti 

vybráno 89 100 Kč a převodem na bankovní účet 13 400 Kč. Celkem vybráno 102 500 Kč. Další 

členské příspěvky ještě budou vybírány v průběhu října a listopadu.  

 

Výbor spolku SPROA bere na vědomí předložený přehled vybraných členských příspěvků 

sestavený ke dni 17.10.2024 ve výši 102 500 Kč. 

Hlasování: Pro:  8  Proti:  0 Zdržel se:  0 

 

 

5) Dotazy, připomínky, podněty členů a různé  

 

Členové výboru projevili zájem stanovit termíny jednání na celý školní rok dopředu, aby zajistili 

svou účast. Termíny budu stanoveny na příštím jednání. 

 

V rámci rychlejšího a jednoduššího výběru členských příspěvků byla navržena možnost vyššího 

zapojení bezhotovostních plateb a výběr na bankovní účet spolku, např. s využitím QR kódů apod. 

Využití od příštího roku.  

 

Dále byla navržena možnost změny stávajícího peněžního ústavu. Dnes má spolek veden bankovní 

účet u Komerční banky, a.s. Předsedkyně spolku žádá všechny členy spolku, aby na příští 

jednání přišli s návrhy na možnou změnu bankovního ústavu, zjištění možností měsíčních 

poplatků a poplatky za příchozí a odchozí platby, možnost využití spořícího účtu apod. Možná 

změna od příštího kalendářního roku.  

 

Další termín jednání výboru je stanoven na 21.11.2024 v 15,45 hod. v ředitelně školy. 

 

 

6) Závěr 

 

Na závěr jednání předsedkyně výboru poděkovala všem členům za účast a popřála jim pěkný zbytek 

dne. Výbor ukončil své jednání v 17:40 hod.  

 

 

Zapsala:  

Ing. Romana Filipová, v.r.                 

Dne: 18.10.2024 

 

Ověřila: 

Mgr. Ivana Štibingerová, v.r.  

Dne: 18.10.2024     


